

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT IN APPEAL

OTTAWA, 2012-06-07. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEAL.
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR APPEL

OTTAWA, 2012-06-07. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LE JUGEMENT DANS L'APPEL SUIVANT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments-commentaires@scc-csc.gc.ca

APPEALS / APPELS :

Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://scc.lexum.org/en/2012/2012scc27/2012scc27.html>

<http://scc.lexum.org/fr/2012/2012csc27/2012csc27.html>

34189 **Annapolis County District School Board and Douglas Ernest Feener v. Johnathan Lee Marshall, represented by his Guardian, Vaughan Caldwell (N.S.)**
2012 SCC 27 / 2012 CSC 27

Coram: McLachlin C.J. and Deschamps, Abella, Rothstein, Cromwell, Moldaver and Karakatsanis JJ.

The appeal from the judgment of the Nova Scotia Court of Appeal, Number CA323155, 2011 NSCA 13, dated February 4, 2011, heard on May 8, 2012, is allowed with costs throughout, including costs of the application for leave to appeal in this Court. The cross-appeal is dismissed without costs. The order of the Supreme Court of Nova Scotia is restored. Cromwell J. is dissenting.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de la Nouvelle-Écosse, numéro CA323155, 2011 NSCA 13, en date du 4 février 2011, entendu le 8 mai 2012, est accueilli avec dépens devant toutes les cours, y compris ceux afférents à la demande d'autorisation d'appel devant notre Cour. L'appel incident est rejeté sans dépens. L'ordonnance rendue par la Cour suprême de la Nouvelle-Écosse est rétablie. Le juge Cromwell est dissident.